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PROTOKÓŁ Nr XLII 

z Sesji Rady Miejskiej w Bojanowie odbytej w dniu 

7 października 2014 roku  

o godz. 16.00  w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie 

================================================================= 

W sesji uczestniczyli: 

 radni Rady Miejskiej w Bojanowie. 

  zastępca burmistrza, radca prawny, skarbnik 

 radny powiatowy:   Wiesław Ceglarek, Maciej Dubiel, Ireneusz Młynek, 

 sołtysi wsi, 

 pracownicy Urzędu Miejskiego. 

 zaproszeni kierownicy lokalnych zakładów pracy, 

 dyrektorzy jednostek oświatowych na terenie gminy Bojanowo, 

 przedstawiciele lokalnej prasy, 

 przewodniczący Zarządu Osiedla. 

 

Otwarcia sesji dokonał przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie pan Maciej 

Jagodziński, po czym  stwierdził, iż na ustawowy 15 – osobowy skład Rady w sesji 

uczestniczy 13 radnych,  co stanowi quorum, więc jest ona władna obradować i podejmować 

prawomocne uchwały. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący obrad powitał przybyłych , i zapytał czy do przedstawionego porządku obrad 

są wnioski bądź tez propozycje zmian.  

Nikt z Państwa radnych zmian nie zgłosił, w związku z powyższym porządek XLII sesji 

przedstawia się następująco: 

 

1.Otwarcie Sesji Rady Miejskiej oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

2.Przedstawienie porządku obrad XLII sesji Rady Miejskiej. 

3.Przyjęcie protokółu Nr XLI/14 z sesji, która odbyła się w dniu 27 sierpnia 2014  roku. 

4.Zapytania radnych. 

5.Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

6.Informacja Burmistrza Bojanowa o pracy w okresie międzysesyjnym i o wydanych 

zarządzeniach. 

7.Informacja o funkcjonowaniu placówek oświatowych na terenie Gminy Bojanowo. 

 

8.Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) ustalenia stawki opłaty targowej i sposobu jej pobierania, 

2) ustalenia stawek podatku od nieruchomości, 

3) utworzenia odrębnego obwodu głosowania, 

4) trybu postępowania o udzielenie dotacji z budżetu Gminy Bojanowo spółkom 

wykonania  wodnym  działającym na terenie Gminy Bojanowo, sposobu jej 

rozliczania oraz sposobu kontroli wykonania zleconych zadań, 

5) zmian uchwały budżetowej na 2014 rok. 

 

9. Odpowiedzi na zapytania radnych. 

10.Wolne głosy i wnioski. 

11.Zakończenie. 
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do pkt. 3.Przyjęcie protokółu Nr XLI/14 z sesji, która odbyła się w dniu 27 sierpnia 2014  

roku. 

 

W związku z tym, iż do protokołu z sesji, która odbyła się w dniu 27 sierpnia 2014 roku nie 

wniesiono uwag pisemnych i ustnych przewodniczący obradom pan Maciej Jagodziński 

zaproponował, aby powyższego protokołu nie odczytywać. Za propozycją pana 

Jagodzińskiego głosowali wszyscy obecni na sesji radni – 13 „za” ( nieobecni Stanisław 

Tomiczak i Marek Kotlarczyk)..W związku z powyższym protokół Nr XLI/14 z sesji która 

odbyła się w dniu 27 sierpnia 2014 roku został  przyjęty bez odczytywania. 

 

Do pkt. 4.Zapytania radnych. 

 

 Jako pierwszy głos zabrał radny Jan Kubis, który ponowił Swoje pytanie z posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej cyt. „ile kosztowało Gminę święto Bojana – producenta piwa – browar 

w Bojanowie”. 

Drugie pytanie radnego Jana Kubisa dotyczyło obecności pana przewodniczącego 

Rady Macieja Jagodzińskiego na posiedzeniach Komisji – cyt. w „ w sierpniu był Pan na 

Komisji, 15 minut, we wrześnie niecałe 40 minut. To po co Pan podpisuje się pod pismem 

zwołującym Komisję?”. 

 Radny Jarosław Bartkowiak zapytał o gołębie zaśmiecające ulicę Bojanowskiego, czy 

można to zlikwidować. 

 Radny powiatowy Wiesław Ceglarek zapytał, kto jest odpowiedzialny za utrzymanie 

porządku na dwóch nowopowstałych rondach, gdyż są zachwaszczone i nieestetyczne. 

 Pan Ryszard Pietras przewodniczący Rady Osiedla w Bojanowie zapytał o chodnik na 

ulicy Gołaszyńskiej – między ulicami 17 Stycznia a Półwiejską. 

 Pan Pietras poruszył również temat nowej tablicy ogłoszeniowej  na terenie miasta. 

 Radny Zygmunt Maćkowiaka poruszył problem śmieci na przystanku  autobusowym 

w Sowinach.  

 

Do pkt. 5.Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym. 

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie zapoznał Państwa radnych z 

reprezentacją Rady w okresie międzysesyjnym. Pisemna informacja stanowi załącznik nr 2 

do niniejszego protokołu. 

 

Do pkt. 6.Informacja Burmistrza Bojanowa o pracy w okresie międzysesyjnym i o 

wydanych zarządzeniach. 

 

 Zastępca Burmistrza pan  Ryszard Drozdowski zapoznał uczestników sesji z 

Zarządzeniami jakie zostały wydane od ostatniej sesji Rady Miejskiej. 

 

1. Zarządzenie Nr 340/14 Burmistrza Bojanowa z dnia 1 września 2014 roku w sprawie 

powierzenia Zastępcy Burmistrza prowadzenia spraw w imieniu Burmistrza 

Bojanowa, 

2. Zarządzenie Nr 341/14 Burmistrza Bojanowa z dnia 1 września 2014 roku w sprawie 

upoważnienia Zastępcy Burmistrza do składania oświadczeń woli w sprawach 

majątkowych gminy, 
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3. Zarządzenie Nr 342/14 Burmistrza Bojanowa z dnia 3 września 2014 roku w sprawie 

przekazania w nieodpłatne użytkowanie środka trwałego na rzecz Szkoły Podstawowej 

im. Arkadego Fiedlera w Golinie Wielkiej, 

4. Zarządzenie Nr 343/14 Burmistrza Bojanowa z dnia 12 września 2014 roku w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej na 2014 rok, 

5. Zarządzenie 344/14 Burmistrza Bojanowa z dnia 17 września 2014 roku w sprawie 

powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego oraz określenia  organizacji , składu, trybu pracy oraz 

zakresu obowiązków członków komisji, 

6. Za rządzenie Nr 345/14 Burmistrza Bojanowa z dnia 17 września 201 4 roku w 

sprawie powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia postępowania o 

udzielnie zamówienia publicznego oraz określenia organizacji, składu, trybu pracy 

oraz zakresu obowiązków członków komisji, 

7. Zarządzenie Nr 346/14 Burmistrza Bojanowa z dnia 18 września 2014 roku w sprawie 

opracowania materiałów planistycznych  do projektu budżetu na 2015 rok oraz 

Wieloletniej Prognozy Finansowej, 

8. Zarządzenie Nr 347/14 Burmistrza Bojanowa z dnia 30 września 2014 roku w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej na 2014 rok, 

9. Zarządzenie Nr 348/14 Burmistrza Bojanowa z dnia 30 września  2014 roku w 

sprawie zmiany planu finansowego zadań zleconych z zakresu administracji rządowej 

oraz innych zadań zleconych gminie ustawami na 2014 rok. 

 

Do Zarządzeń pytanie zadał radny Jarosław Bartkowiak – cyt. „jakie zmiany wprowadzono w 

budżecie gminy?”.  

Zastępca Burmistrza pan Ryszard Drozdowski wyjaśnił, iż otrzymaliśmy środki na zakup 

podręczników dla klas I, w związku z powyższym potrzebna była korekta w uchwale – 

wprowadzona zarządzeniem, ponadto otrzymaliśmy  środki na przeprowadzenie wyborów 

samorządowych w dniu 16 października 2014 roku i dotacja na Ośrodek Pomocy Społecznej. 

 

Więcej pytań do zarządzeń nie było w związku z powyższym pan Burmistrz Drozdowski 

zapoznał uczestników sesji z reprezentacją w okresie międzysesyjnym. 

 Pan Drozdowski podziękował pani Milenie Zapolskiej – sołtys Giżyna za zorganizowanie 

dożynek gminno parafialnych. Pomimo dość niefortunnej pogody impreza była bardzo udana, 

bawiło się na niej wielu gości i mieszkańców.  

Pan Burmistrz Drozdowski poinformował również o imprezie- notabene - ogólnopolskiej 

dotyczącej czytania Trylogii Henryka Sienkiewicza. W imprezie oprócz włodarzy miasta 

wzięła udział młodzież, nauczyciele oraz radni.  Muzycznym akcentem spotkania były 

miłosne utwory w wykonaniu duetu gitarowego oraz wspólne zaśpiewanie „Ballady 

stepowej”,,„Dumki na dwa serca” i „Sokołów”. Współorganizatorem spotkania 

i prowadzącym był Teatr Petit z Leszna.. 

Pisemna informacja stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Do pkt. 7.Informacja o funkcjonowaniu placówek oświatowych na terenie Gminy 

Bojanowo. 

 

 Dyrektorzy placówek oświatowych byli obecni na posiedzeniu Komisji Stałych w dniu 

30 września  2014 roku. Szczegółowo omówiono wszystkie sprawozdania oraz zadano 

nurtujące Państwa radnych pytania. 

Głos zabrał pani Agnieszka Sikora dyrektor przedszkola w Bojanowie, która prosiła o 

poprawienie w sprawozdaniu liczny dzieci spoza obwodu – zamiast 5 ma być 6. 
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 Drugą osobą, która wzięła głos w dyskusji był pan Wiesław Ceglarek, który 

skrytykował nowopowstałe boisko w Golinie Wielkiej. Obiekt oddany pod koniec sierpnia do 

tej pory nie ma – zdaniem radnego Ceglarka – opiekuna. 

Głos zabrał dyrektor szkoły podstawowej w Golinie Wielkiej pan Paweł Dudziak. Wyjaśnił, 

iż obiekt jest czynny od godz. 8.00- 19.00, chociaż etatowego opiekuna nie ma. To dyrektor 

bierze za to odpowiedzialność.  

Pan Drozdowski Zastępca Burmistrza odpowiedział cyt. „ cieszmy się i doceńmy to, iż mamy 

taki piękny obiekt finansowany w 80% ze środków Unii Europejskiej. O opiekunie boiska być 

może pomyślimy w nowym roku budżetowym, proszę nie mówić na forum, że jest to 

problem?”. 

Dyrektor Dudziak stwierdził, iż jest zadowolony z powstania obiektu, jednakże gospodarz 

obiektu byłby niezbędny. 

Przewodniczący Rady pan Maciej Jagodziński powiedział, iż w nowym roku budżetowym 

pieniądze na ten cel muszą się znaleźć. 

Obecny na sesji nauczyciel Szkoły Podstawowej w Golinie Wielkiej poinformował, iż nie 

będzie sprzątał na boisku. Nawierzchnia jest używana, o to też trzeba dbać, to nie jest tylko 

kwestia otwarcia obiektu.  

 

Na tym dyskusje zakończono. Przewodniczący obradom Maciej Jagodziński zaproponował 

głosowanie nad wszystkimi złożonymi przez dyrektorów placówek oświatowych 

sprawozdaniami.  

Państwo radni jednogłośnie ocenili je pozytywnie – 13 „za” (nieobecni radni: Marek 

Kotlarczyk i Stanisław Tomiczak). 

Sprawozdania stanowią załączniki od 4- 10 do niniejszego protokołu.  

 

Do pkt 8.Podjęcie uchwał w sprawie: 

1.ustalenia stawki opłaty targowej i sposobu jej pobierania, 

 

Projekt uchwały zostały szczegółowo omówiony na posiedzeniach Komisji Stałych w 

dniu 30 września 2014 roku. Dodatkowe wyjaśnienia nie były potrzebne. Przewodniczący 

obrad odczytał treść uchwały i zarządził głosowanie. Za podjęciem przedmiotowej uchwały 

głosowali wszyscy obecni na sesji radni – 13 „za” (nieobecni: Marek Kotlarczyk i Stanisław 

Tomiczak). 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 7 października 2014 roku w sprawie ustalenia 

stawki opłaty targowej i sposobu jej pobierania została podjęta i stanowi załącznik nr 11 do 

protokołu. 

 

Do pkt 8.Podjęcie uchwał w sprawie: 

 2. ustalenia stawek podatku od nieruchomości, 

 

 

Temat podatku od nieruchomości została omówiona i przedyskutowana na posiedzeniu 

Komisji Stałych rady w dniu 30 września br. Dokonano zmian, które zostały przegłosowane. 

Nową wersję projektu uchwały odczytał przewodniczący Rady pan Maciej Jagodziński.  

Za podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, przy 3 głosach przeciwnych – radni Zygmunt 

Maćkowiak, Leszek Janowicz oraz Jarosław Bartkowiak, (nieobecni: Marek Kotlarczyk i 

Stanisław Tomiczak). 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 7 października 2014 roku w sprawie ustalenia 

stawek podatku od nieruchomości, została podjęta i stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
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Do pkt 8.Podjęcie uchwał w sprawie: 

 3. utworzenia odrębnego obwodu głosowania, 

 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady w dniu 30 września 

2014 roku. Uwag nie wniesiono. Za podjęciem uchwały głosowali wszyscy obecni na sesji 

radni 13 „za” (nieobecni: Marek Kotlarczyk i Stanisław Tomiczak). 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 7 października 2014 roku w sprawie utworzenia 

odrębnego obwodu głosowania została podjęta i stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Do pkt 8.Podjęcie uchwał w sprawie: 

4. trybu postępowania o udzielenie dotacji z budżetu Gminy Bojanowo spółkom 

wykonania  wodnym  działającym na terenie Gminy Bojanowo, sposobu jej 

rozliczania oraz sposobu kontroli wykonania zleconych zadań, 

 

Pan Edward Gurdak poinformował, iż nie wszystkie wioski przystąpiły do związku spółek. 

To stanowi problem. 

Radny pan Zygmunt Maćkowiak zaproponował aby na naradę sołecka zaprosić pana Janusza 

Wielebskiego odpowiedzialnego za koordynację tego tematu na terenie naszej gminy. 

Zastępca Burmistrza pan Ryszard Drozdowski odpowiedział cyt. „ na temat spółek wodnych 

macie Państwo dużą wiedzę. Temat był bardzo często omawiany na sesjach, Komisjach 

Stałych Rady a przede wszystkim na naradach sołeckich. W dniu 28 października odbędzie 

się narada sołecka, na którą zostanie zaproszony pan Janusz Wielebski, który odpowie na 

nurtujące Państwa pytania. 

 Po odczytaniu przez przewodniczącego Rady pana Macieja Jagodzińskiego projektu 

uchwały państwo radni zagłosowali. Za podjęciem przedmiotowej uchwały głosowali 

wszyscy obecni na sesji radni – 13 „za” (nieobecni: Marek Kotlarczyk i Stanisław Tomiczak). 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 7 października 2014 roku w sprawie . trybu 

postępowania o udzielenie dotacji z budżetu Gminy Bojanowo spółkom wykonania  wodnym  

działającym na terenie Gminy Bojanowo, sposobu jej rozliczania oraz sposobu kontroli 

wykonania zleconych zadań, została podjęta i stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Do pkt 8.Podjęcie uchwał w sprawie: 

 5. zmian uchwały budżetowej na 2014 rok. 

 

 Pani Skarbnik wyjaśniła zmianę jaka została wprowadzona od posiedzenia Komisji 

Stałych Rady ( paragraf 2, ust. 2). Pytań nie było. Uchwałę podjęto jednogłośnie – 13 „za” 

nieobecni: Marek Kotlarczyk i Stanisław Tomiczak). 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 7 października 2014 roku w sprawie zmian 

uchwały  budżetowej na 2014 rok została podjęta i stanowi załącznik nr 15 protokołu. 

  

 

Do pkt. 9 Odpowiedzi na zapytania radnych. 

 

 Zastępca Burmistrza pan Ryszard Drozdowski na pytanie dotyczące dofinansowanie 

przez Gminę Święta Bojana odpowiedział, iż wszelkie koszty poniosło Gminne Centrum 

Kultury, Sportu, Turystyki i Rekreacji w Bojanowie. Wysokość dofinansowania to 3.000,- zł. 

Jest to w pewnym sensie promocja naszej Gminy, kwota nie jest duża; za nią sfinansowano 

występ zespołu Papa Dance (dopowiedział dyrektor Centrum pan Maciej Ratajczak). 

 Radnemu Jarosławowi Bartkowiakowi w sprawie zanieczyszczania  ulicy 

Bojanowskiego przez gołębie, pan Zastępca Burmistrza odpowiedział, iż czynimy działania 

aby pozbyć się tego problemu. 
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 Radnemu powiatowemu Wiesławowi Ceglarkowi pan Drozdowski odpowiedział, iż 

rondo nie jest naszą własnością. Prowadzone są rozmowy aby chwaty zostały wycięte, a 

rondo stało się estetyczne. 

 Panu Ryszardowi Pietrasowi, Zastępca Burmistrza odpowiedział, iż na chodnik 

pomiędzy ulicą 17 Stycznia a Półwiejską musimy mieć dokumentację. Być może w roku 

2015, jeżeli pozwoli na to budżet przeprowadzimy powyższą inwestycję. 

 W kwestii tablic – cyt. „jeżeli znajdziemy środki finansowe to z całą pewnością 

postawimy je na terenie miasta”. 

 Radnemu Zygmuntowi Maćkowiakowi kierownik Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej w Bojanowie odpowiedział, iż zajmiemy się problemem zaśmiecenia 

przystanku w Sowinach. Zdaniem kierownika Polca jest to również problem korzystających z 

niego osób. 

 Jako ostatni wypowiedział się przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie pan 

Maciej Jagodziński. Na zarzuty radnego pana Jana Kubisa odpowiedział, iż cyt. „to nie jest 

element kampanii wyborczej”. W związku z powyższym przekazał do wglądu listę obecności 

z ostatniej Komisji Stałej gdzie – przewodniczący Rady – jest osobą zaproszoną, nie musi 

więc uczestniczyć w posiedzeniach, ma jednak prawo podpisywać pisma zwołujące. 

Przewodniczący Jagodziński cyt. „jeżeli kogoś obraziłem swoją nieobecnością lub krótką 

obecnością to przepraszam”. 

Przewodniczący Jagodziński zapytał również czy to jest wystarczająca odpowiedź. 

Pan radny Jan Kubis odpowiedział, iż „tak”. 

 

Do pkt. 10. Wolne głosy i wnioski. 

 

 Sołtys Wydartowa I pani Wieńczysława Barteczka zapytał czy osoby, które 

dobudowały bądź też powiększyły swoje nieruchomości zobowiązane są złożyć deklarację. 

Pani Skarbnik Patrycja Kubiak wyjaśniła, iż jest to obowiązkowe; co roku do Urzędu wpływa 

bardzo dużo nowych, skorygowanych deklaracji. 

 

 Radny Leszek Janowicz poruszył trzy sprawy: 

- przypomniał, iż jako radny zawsze był przeciwny popołudniowym godzinom sesji, 

gdyż nawet dzisiaj, kiedy Rada obraduje w kwestii podatków nie ma ani jednego 

obywatela z Gminy, 

- podziękowała panu Burmistrzowi Józefowi Zuterowi, panu Zastępcy Burmistrza 

Ryszardowi Drozdowskiemu za zaangażowanie w budowę drogi S5, 

- trzecią kontrowersyjną sprawą była kwestia funkcjonowania NZOZ „Zdrowie”. 

Problemem jest zarejestrowanie się do lekarza – pacjenci zmuszeni są iść o godz. 

5.00 i czekać w kolejce. Telefony nie są odbierane, a kiedy pacjent się dodzwoni to 

nie ma już miejsc u lekarza. To problem żenujący i wstydliwy. 

 

Głos zabrał również dyrektor Centrum K,S,Ti R w Bojanowie. Nadmienił, iż są klasy 

sportowe które wymagają przebadania przez lekarza medycyny sportowej. W tej chwili mamy 

z tym problem, gdyż angażujemy lekarza z Góry. Również pani laborantka przyjeżdża z 

zewnątrz. Prosimy o pomoc w powyższej sprawie. 

 

Zastępca Burmistrza pan Ryszard Drozdowski odpowiedział, iż na jutro tj. na dzień  

8 października 2014 roku Gmina zorganizowała spotkanie zapraszając pana Romana 

Kolibabkę właściciela NZOZ „Zdrowie” w Bojanowie, panią Teresę Polc dyrektora Szkoły 

Podstawowej im. bł. Edmunda Bojanowskiego w Bojanowie, pana Ireneusza Młynka 
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dyrektora Gimnazjum im. gen. Dezyderego Chłapowskiego w Bojanowie, pana Franciszka 

Wieremiejko przewodniczącego Komisji Oświaty Rady Miejskiej w Bojanowie. 

 

 Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Bojanowie 

poinformował o selektywnej zbiórce odpadów. 

 

 Radny Dariusz Sikora poinformował, iż odbyło się spotkanie w sprawie wymiany 

grupy uczniów z Niemiec i uczniów Zespołu Szkół Przyrodniczo – Technicznych Centrum 

Kształcenia Ustawicznego w Bojanowie. 

W spotkaniu uczestniczyli prezes Wielkopolskiej  Izby Rolniczej, Dyrektor Agencji 

Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa, pani Izabela Mroczek (WODR) i pan Wiesław 

Ceglarek. W roku 2015 planowane jest aby grupa  uczniów z Niemiec przyjechała na 

półroczny staż do bojanowskiej szkoły rolniczej. Warunkiem jest zdanie egzaminu z języka 

polskiego w stopniu komunikatywnym. 

 

 Przewodniczący rady Miejskiej poinformował, iż Komisje Stałe Rady Miejskiej w 

Bojanowie odbędą się dnia 21 października 2014 roku o godz. 9.00, natomiast XLIII sesja 

Rady odbędzie się w dniu 29 października 2014 roku o godz. 9.00. 

 

 

Do pkt. 11 Zakończenie. 

 

 W związku z wyczerpaniem przewidzianego porządku obrad XLII sesji 

przewodniczący  Rady Maciej Jagodziński dziękując wszystkim za przybycie zamknął 

obrady. 

 

Protokolant:      Przewodniczący Rady 

Beata Sikora      (-) Maciej Jagodziński 

inspektor 

 


